
Uitkomsten commissie Stadsbeheer d.d. 6 maart 2007 
 
07-02-01 Opening 

Burgerbelang geeft aan dat mevrouw R. Smit, waarvan dit haar eerste 
vergadering als plv. commissielid zou zijn, is geveld door ziekte. De fractie geeft 
aan dat zij waarschijnlijk haar lidmaatschap van de commissie niet kan vervullen. 

 
07-02-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 

Twee inspreeksters hebben zich aangemeld. De commissie geeft aan dat zij de 
gelegenheid krijgen in te spreken voorafgaande aan het betreffende agendapunt 
07-02-06. 

 
07-02-03 Mededelingen / terugkoppeling / actiepunten 
  Destijds heeft de commissie aangedrongen op een snelle aanpak van de kruising.  

In overleg met de werkgroep verkeer van De Noord, is afgesproken de situatie 
voorlopig te laten zoals die nu is en in 2008 de uitvoering op te pakken. 
 
Met de uitvoering van het Oostertochtfietspad is begonnen. Er is veel ondergroen 
verwijderd vanwege de slechte kwaliteit. Twee bomen zijn per abuis teveel  
weggehaald. Op 13 maart om 20.00 uur is er in De Bolle Buik een overleg met 
omwonenden over de nieuwe aanplant.  

 
07-02-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR 
  Geen mededelingen. 
 
07-02-05 Vaststelling verslag vergadering 11 januari 2007 

Burgerbelang geeft aan dat de door haar gestelde vraag over Paradijsvogel 66 
niet in het verslag is opgenomen.  

  Het verslag wordt met de gemaakt opmerking vastgesteld. 
 
  Naar aanleiding van: GroenLinks geeft aan dat de opmerking over het bord bij  

agendapunt 06 als grap bedoeld is. Wethouder Van den Heiligenberg geeft aan  
dat hij wel degelijk heeft afgewogen of een bord met de tekst geplaatst kan  
worden. 

 
07-02-06 Circussen en wilde dieren 

De fracties GroenLinks en PvdA hebben dit onderwerp ter discussie op de agenda 
geplaatst. Het in het raadsprogramma over dit onderwerp omschreven 
uitgangspunt biedt voor deze twee fracties ruimte voor de uitleg dat voor circussen 
met wilde dieren in Heerhugowaard geen vergunning wordt afgegeven.  
 
Mevrouw S. Pancras spreekt in. Zij pleit voor een betere beveiliging voor 
bezoekers bij de verblijfskooien. Dit n.a.v. een incident waarbij haar dochtertje is 
gebeten door een circusaap.    
 
Mevrouw A. van Acker is directeur Dierenbescherming afdeling Alkmaar e.o.. Zij 
pleit voor het geheel verbieden van wilde dieren in circussen omdat de kunstjes 
en de traininingsmethoden niet passen bij de dieren. De door haar uitgesproken 
tekst is uitgedeeld tijdens haar betoog.  
 
De fracties discussiëren vervolgens over het onderwerp.  
De voorzitter concludeert met instemming van de commissie dat het beleid en de 
uitvoering t.a.v. wilde dieren in circussen zoals omschreven in het 
raadsprogramma voldoende het respect voor de dieren en de veiligheid omschrijft. 
De tekst scherpt ons om zo goed mogelijk met dierenwelzijn om te gaan.  
 



H. van den Heiligenberg geeft aan dat deze discussie op termijn weer aan de orde 
kan komen. De suggestie vanuit de commissie is dat daarbij ook de ambtelijke 
afwegingen inzake vergunningaanvragen argumenten kunnen opleveren. 

 
07-02-07 Raadsvoorstel informatiebord evenementen aan de Westtangent. 
  De commissie geeft aan dat dit als akkoordstuk op de agenda kan worden  

geplaatst. 
 
07-02-08 Raadsvoorstel correcties berekeningen Gemeentelijk Rioleringsplan 
  De commissie geeft aan dat dit als akkoordstuk op de agenda kan worden  
  geplaatst. 
 
07-02-09 Rondvraag en sluiting 

VVD: t.a.v. de informatie in een vorige vergadering over de LARGAS-
aanpassingen aan de Westtangent staan nog enkele vragen open. Wanneer 
kunnen we die tegemoet zien?   (actiepunt R. Kleijwegt) 
Burgerbelang: De Koraalrif langs het gemeentehuis wordt als sluiproute gebruikt. 
Kan dit t.b.v. de veiligheid van de voetgangers afgesloten worden? 
        (actiepunt R. Kleijwegt) 
Vernomen is dat het aangeboden vuil in niet doorzichtige zakken bij de 
gemeentewerf wordt geweigerd.   (actiepunt R. Kleijwegt) 
Kan de Rustenburgerweg een 30-km weg worden?    (actiepunt R. Kleijwegt) 
Kan de BOA het illegaal plakken aanpakken?  (actiepunt R. Kleijwegt) 
CDA: Complimenten voor het schoonmaken van de plakzuilen, maar kan het vuil 
er om heen ook opgeruimd worden?   (actiepunt R. Kleijwegt) 
Bij het vervangen van de ondergrond van de tegels bij speelveldjes duurt het lang 
voordat er nieuwe tegels gelegd zijn.   (actiepunt R. Kleijwegt) 
Kan er bij de brievenbus in De Noord (Middenweg nabij Nic Mooij) een 
parkeerplaats aangelegd worden?   (actiepunt R. Kleijwegt) 
ChristenUnie: Bij de voorlichtingsavond over de Rustenburgerweg (Middenweg-
Amstel) zijn de aanliggende bedrijven niet uitgenodigd. Hoe zit dat? 
 Antwoord: Bij het komende groot onderhoud wordt deze weg zo mogelijk als 30-
km-weg ingericht. Bedrijven worden daarbij ook uitgenodigd. 
PvdA: De zwarte rand rondom het Stadsplein is op diverse plaatsten afgebrokkeld 
vanwege het gebruik door skaters. Is dat gevaarlijk en wat kan er aan gedaan 
worden?      (actiepunt R. Kleijwegt) 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur. 


